
PROTOKÓŁ  NR 36.2016 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 14 czerwca 2016r.  
 
 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Halina Kusak- Skarbnik Gminy Tłuszcz 
2. Marta Świderska- pracownik Wydziału Urbanistyki UM w Tłuszczu 
3. Beata Górecka- Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska 

 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Omówienie zmian w projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2016 rok; 
3. Omówienie projektu uchwały w sprawie nabycia działek gruntu z 

przeznaczeniem pod planowaną oczyszczalnie ścieków;  
4. Omówienie zasad i trybu korzystania z gminnego obiektu – Stacja zlewna                            

na oczyszczalni ścieków komunalnych w Tłuszczu;  
5. Zapoznanie z korespondencją i sprawy różne; 
6. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

 
Ad1. Protokół z posiedzenia Nr 35.2016 z dnia 30 maja 2016r. został odczytany 
i przyjęty. 
 
Ad2.  Skarbnik Gminy Halina Kusak omówiła zmiany, jakie zostały 
wprowadzone do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
Gminy Tłuszcz na rok 2016. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji powiedział, że na modernizację 
dachu na Sali gimnastycznej na Szkole Podstawowej w Tłuszczu przeznaczono 
46.000,00 zł. oraz 8.000,00 zł na wyposażenie sali informatycznej w ZS w 
Jasienicy w nowe komputery.  
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Skarbnik Gminy dodała, że deficyt gminy wynosi 1.283.485,99 zł i zostanie on 
sfinansowany przychodami pochodzącymi z wolnych środków jako nadwyżki 
środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających z rozliczeń 
kredytów i pożyczek z lat ubiegłych.  
Powiedziała, że w związku z dużą ilością wpływających wniosków z Wydziału 
Inwestycji i Rozwoju oraz Radnych, pojawiły się przeniesienia środków 
finansowych między zadaniami inwestycyjnymi oraz bieżącymi zadaniami.   
Poinformowała, że na podstawie wstępnych wyliczeń została zmniejszona 
subwencja oświatowa o około 190.000,00 zł.  
 
Poruszono temat wydatkowania funduszu sołeckiego. Skarbnik Gminy 
powiedziała, że o kwocie środków na dane sołectwo mówi ustawa o funduszu 
sołeckim, wylicza się ją według liczby mieszkańców.  
Radny Adam Wojtyra dodał, że mieszkańcy wraz z radą sołecką ustalają cel 
przeznaczenia środków podejmując uchwałę, jednak zadanie może zostać 
zmienione w trakcie roku.  
 
Komisja zapoznała się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Tłuszcza 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy tłuszcz za 2015 rok. Uchwała 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński dodał, że Komisja Budżetu i 
Inwestycji również opiniuje pozytywnie wykonanie budżetu gminy.  
 
Ponadto, Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zwraca się z 
wnioskiem o pozytywne zaopiniowanie kosztów związanych z zakupem 
fotopułapki, która miałaby zostać zamontowana na terenie dawnego wysypiska 
śmieci w miejscowości Wólka Kozłowska. Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu. 
Komisja opiniuje wniosek pozytywnie.  
 
Ad3. Marta Świderska przedstawiła miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Jasienica, która Rada uchwaliła w 2011 roku. 
Omówiła lokalizację nowej oczyszczalni ścieków w miejscowości Jasienica. 
Powiedziała, że jest to lokalizacyjnie dobre miejsce, bo jest oddalone od 
zabudowań, jednak w tym momencie gmina powinna zająć się realizacją 
zadania.  
Mapa wraz z zaznaczonym terenem stanowi załączniki Nr 3 do protokołu.  
 
Ad4. Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska omówiła projekt uchwały w 
sprawie zasad i trybu korzystania z gminnego obiektu – Stacja zlewna na 
oczyszczalni ścieków komunalnych w Tłuszczu oraz ustalenia opłaty za 
wprowadzenie nieczystości ciekłych do stacji zlewnej na oczyszczalni ścieków 
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komunalnych w Tłuszczu dostarczanych pojazdami asenizacyjnymi. Dodała, że 
regulamin został stworzony, aby nie zaistniały już sytuacje, które miały miejsce 
do tej pory, aby ograniczyć emisje odorów z oczyszczalni ścieków. Zaostrzone 
zostają parametry odbioru ścieków.  
Ponadto została podjęta współpraca ze specjalistą z oczyszczalni ścieków z 
Siedlec, który wyda raport końcowy na temat sytuacji w oczyszczalni. Obecnie 
oczyszczalnia i stacja zlewna są monitorowane, kontrolowane są parametry.  
Dodała, że budowa nowej oczyszczalni ścieków będzie skutkowała 
zmniejszeniem kosztów, z którymi muszą liczyć się mieszkańcy, gdyż muszą 
wywozić ścieki do oczyszczalni w sąsiednich gminach oraz przyczyni się do 
rozwoju gminy. Ponadto parametry i normy dotyczące ścieków zwożonych do 
oczyszczalni określone w regulaminie stacji zlewnej zostały zastrzeżone.  
 
Komisja wniosła uwagi co do §2 pkt. 4- „Odbiorca prowadzi odbiór nieczystości 
ciekłych bytowych od poniedziałku do piątku w godzinach 7.00-15.00. Według 
niej godziny odbioru powinny zostać wydłużone oraz umożliwiony odbiór w 
soboty. 
 
Radna Grażyna Krupa spytała, na jakiej podstawie została ustalona opłata za 
wprowadzenie nieczystości ciekłych do stacji zlewnej na oczyszczalni ścieków 
komunalnych w Tłuszczu dostarczanych pojazdami asenizacyjnymi. 
Pani Beata Górecka odpowiedziała, że jest to niezmieniona opłata w wysokości 
8,90 zł/m³ + VAT, do tego 70 gr dopłaty. Uchwała musi zostać jedynie 
dostosowana do nowych przepisów i norm prawnych, nie zmieniając zasad 
płacenia.  
 
Regulamin ma zostać ponownie przeanalizowany podczas kolejnego 
posiedzenia komisji. 
 
 
Ad5. Do Komisji wpłynęła następują korespondencja: 
 

1. Kierownik Wydziału Urbanistyki zwraca się z prośbą o wyrażenie opinii 
w przedmiocie udzielenia ulgi mieszkance w sprawie rozłożenie na raty 
oraz umorzenia zaległości w części, tj. odsetek. Wniosek wraz z 
dokumentacją stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
Komisja powyższy wniosek opiniuje pozytywnie. Odpowiedź stanowi 
załącznik Nr 5.  
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Sprawy różne: 
 

• Radny Adam Wojtyra zasygnalizował problem wynikający z 
niemożliwości korzystania z parkingu przy Straży Pożarnej w Tłuszczu 
podczas dni targowych. 

 
Ad6. Termin kolejnego posiedzenia komisji ustalono na dzień 21 czerwca 
2016r. godzina 13.30. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
                                                                         Przewodniczący Komisji 
  
                                                                              Bogdan Jusiński   
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji stanowi                            
załącznik do niniejszego protokołu.                                                             
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa 15 czerwca 2016 roku. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


